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ZÁPIS
z 16. zasedání zastupitelstva města v Moravském Krumlově, konaného dne 30.07.2012

v zasedací místnosti Městského úřadu, začátek zasedání v 16:00 hod.

Přítomno : 15
Omluveni : Ing. František Šlapanský, Josef Zpěvák, Jiří Dvořáček, 
Přišli později : PharmDr. Marie Strieglerová, Bc. Pavel Procházka, Ing. Miloslav Souček

Zapisovatelka: Jeanette Kudrová, Lucie Vyžrálková

Ověřovatelé zápisu: Marie Štolpová, Ing. Jaroslav Mokrý

Návrhová komise: Mgr. Květoslava Kotková, Kamila Poláchová, Josef Vybíral, Mgr. Jan 
Košíček
        
1. ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ PROGRAMU, STANOVENÍ ZAPISOVATELE, VOLBA 

OVĚŘOVATELŮ ZÁPISU A VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE, PLNĚNÍ USNESENÍ 

16. zasedání ZM zahájil pan starosta v 16.08 hod. Přivítal přítomné členy ZM a konstatoval, že je 
přítomno 15 zastupitelů města. Zkonstatoval, že je Zastupitelstvo města usnášeníschopné, pro přijetí 
usnesení je potřeba 11 hlasů. Program a materiály k dnešnímu jednání jste obdrželi roznáškou domů, 
emailovou poštou, popř. zde na místě. 

Starosta – jsou připomínky k dnešnímu programu?
Ing. Blaha - Navrhuji změnu pořadí projednávaných bodů : bod 24f. na začátek bodu 24 (tedy f. před 
a). 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání v upraveném znění, a aby rozprava 
probíhala ke každému bodu zvlášť.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 15 – BLAHA Josef Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

Byli navrženi tito ověřovatelé zápisu: Marie Štolpová, Ing. Jaroslav Mokrý

     Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 15 – BLAHA Josef Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef
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Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

Byla navržena návrhová komise ve složení: Mgr. Květoslava Kotková, Kamila Polachová, Josef 
Vybíral, Mgr. Jan Košíček

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 15 – BLAHA Josef Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

2. INTERPELACE

Mgr. Juránek – Informace o investiční akci, která právě probíhá v Moravském Krumlově – oprava 
kanalizace v projektu Dyje II.. Máme tu i zástupce fy. DIS – pana Chytrého. Práce, které ustaly, by 
měly být obnoveny. Poté, co se do konce července stihne udělat ulice Znojemská a Tiskárenská, 
nastoupí fy. Atlanta a nastane oprava celé komunikace. Uzavírka bude od 01.08.2012 do 17.08.2012, 
během které budou tyto práce uskutečněny. Objízdné trasy budou vedeny přes město. Pan Procházka
– ulice Dělnická, B. Němcové, Jiráskova a U mostu – tam práce trvají již hodně dlouho. Skoro rok se 
kope stále na stejném místě. Při velkých deštích teče všechen písek dolů. Na konci ulice Jiráskova je 
díra, někteří občané se nemohou dostat ani domů. Ptám se, zda to vezme už nějakého konce. Pan 
Chytrý – ano, měli jsme tam nějaké problémy. Zastihla nás do toho i zima. Komplikace jsme vyřešili. 
Na ulici Dělnická jsou hotové přípojky, na ul. B. Němcové se dokončují. Tyto dvě ulice se do konce 
08/2012 dají do finálního povrchu. Pak přesun na ul. Jiráskovou, práce budou trvat 2 až 2,5 měsíce. 
Až zjistíme jaké je stávající složení silnice, pak bychom povrch chtěli upravit do zimy. Pokud 
nestihneme, budeme se snažit opravit do jara, dle termínů. Místostarosta – ostatní inv. akce (oprava 
veř. osvětlení,…). Mgr. Škarková – obrátili se na mě občané z domků u autobusového nádraží –
prostor mezi nádražím a řekou není ohrazen, zaplocen. Sráz do řeky není zajištěný. Starosta – věc 
prověříme. Interpelaci projednáme na Radě města. Mgr. Škarková – také mi bylo řečeno, že řidiči 
autobusů nevyužívají tamní WC a jejich potřebu vykonávají jinde. Pan Procházka – u nádraží je již 
několik měsíců vyvrácený sloup. Místostarosta – do sloupu nacouval autobus. U okolních sloupů se 
opravily patky. Rozbitý nebyl opraven, je potřeba, aby ho opravil ten, co ho rozbil. Je řešeno. Ing. 
Blaha – navštívil jsem jednatele Městských lesů, pana Ing. Rozmahela a žádal jsem ho o nějaké 
informace. Bylo mi řečeno, že dostal pokyny z radnice, že nemám podepsanou doložku o 
mlčenlivosti, tak jak má podepsánu Rada města. Chci se zeptat, zda je to v pořádku, zda musí být 
nějaká taková dohoda podepsána či ne. Starosta – nevím, co Vám Ing. Rozmahel řekl. Byli jsme 
domluvení na tom, že Vám má poskytnout veškeré materiály, které budete chtít. Pokud budete 
požadovat písemné materiály, jejichž povaha je důvěrná (jedná se o akciovou společnost), je potřeba 
mít podepsanou mlčenlivost. Rada města funguje ve funkci valné hromady a vy jako zastupitel, máte 
na to právo, bez problému, jen je potřeba tohle doladit do přesné právní nóty. S tím že, jste posílal 
písemnou žádost, na tu je lhůta 30 dní na odpověď. Ing. Blaha – dopis o restauraci Blondýna, 
domlouvali jsme se o na tom, že bude poslán nezávislý rozbor. Starosta – tento rozbor je zpracován 
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s tím, že v průběhu dovolených (právnička, který posudek zpracovala), tento týden si domlouváme 
jednání, kdy budeme navrhovat postup, jakým způsobem budeme dále postupovat. Je tedy zpracován 
a k nahlédnutí. Tento posudek bude s kompletní zprávou přichystán do zastupitelstva. Pan Vybíral –
upozorňoval jsem na havarijní stav bývalé školy v Rakšicích (rezavé rýny, teče po zdech, rozpad 
střechy a komínu-při vichřici létaly tašky k sousedovi na dvůr). Rád bych viděl ty peníze, které se 
dostaly za nájem, aby se investovaly a stoupla by hodnota školy. Starosta – na tento problém se 
podíváme na Radě města, zajedeme se tam podívat. 
Pan Chytrý odešel – 16.24 hod. 

Přišel Ing. Miloslav Souček 16:23

3. DOPLNĚNÍ ČLENŮ RM - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města (bez podkladového 
materiálu)

Starosta – Provádí rekapitulaci předloženého materiálu. Předložení kandidáti byli staženi, v této chvíli 
není žádný kandidát na člena RM, není o kom hlasovat.To je stávající situace. Ing. Blaha – musím 
zopakovat to stejné, co jsem předkládal. Usnesení není plněno již řádku měsíců a není to správné. 
Nebráním se tomu, abychom dnes měnili usnesení. Starosta – rozumím tomu, jen nebylo 
odsouhlaseno usnesení o revokaci. Hlasovalo se, je to v zápise (str. 21) i v usnesení. Hlasování 
neprošlo, proto je zachován stávající stav. Pokud někdo nenavrhne jiný návrh usnesení, tak zůstává 
stávající stav. 

4. KONTROLA ÚKOLŮ RADY A ZASTUPITELSTVA MĚSTA MORAVSKÝ KRUMLOV -
předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Přišla Pharm.Dr. Marie Strieglerová - 16:25 – v této chvíli je zastupitelů celkem 17.

Přestávka – 16.43-16.47 hod. 

Starosta – představuje materiál. 

Návrh usnesení :  

Zastupitelstvo města bere na vědomí předložený materiál pro kontrolu úkolů RM a ZM města 
Moravský Krumlov.

5. ZPRÁVA O ČINNOSTI RADY MĚSTA MORAVSKÝ KRUMLOV – předkládá Mgr. 
Tomáš Třetina, starosta města

Starosta – představuje materiál. 
 Usnesení z 30. schůze RM konané dne 14.05.2012
 Usnesení č. 32 z mimořádné schůze RM konané dne 28.05.2012
 Usnesení z 31. schůze RM konané dne 04.06.2012
 Usnesení z 32. schůze RM konané dne 18.06.2012
 Usnesení z 33. schůze RM konané dne 11.07.2012 (předloženo na ZM)
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Ing. Blaha - usnesení č. 31 bod 5 – zapojení přenosného zdroje na nám. T.G.M. Ten původní rozvaděč 
se rekonstruoval za docela vysokou částku, kvůli tomu, aby se mohli připojovat bez problémů 
jednotlivé subjekty. Starosta – jde o překlep – není to rozvaděč na nám. T.G.M., ale šlo o rozvaděč u 
Zámku – zapojeno ze zdroje u zámku. Dáme do souladu. Nevím, proč je uvedeno nám. T.G.M. Ing. 
Blaha – RM bere na vědomí, bod 16, 31. usnesení RM – urgence reklamace veřejného WC aut. 
nádraží. Místostarosta – jedno z toho byly patky betonových sloupků veř. osvětlení na autobusovém 
nádraží. Zbývá dořešit padlý sloup. Další – Tiskárenská (jedna lampa u překladiště DIS – Vrabčák)
porušena lampa, opraví až budou odtud odcházet. Ing. Blaha – usnesení č. 32, Rada města bere na 
vědomí, bod 4 odst. 2, další jednání most za budovou polesí. Starosta – ředitel Lesů Židlochovice 
předložil jejich posudek na stav mostku a ten se výrazně liší od posudku našeho. Nerozumím tomu, jak 
se dva nezávislé posudky mohou lišit v celkové částce 2,5 mil. Kč. Vypadá to na soudní přelíčení. 
V této chvíli jsme jim odeslali náš názor. Jejich posudek byl u nich zdržován přes rok a čekali až my 
budeme něco potřebovat. My jsme potřebovali vyjádření ke kanalizaci v Polánce přes les a oni to 
podmínili tím, že nám vydají souhlasné stanovisko na kanál v Polánce tím, že jim odsouhlasíme tento 
posudek. My jsme jej neodsouhlasili. Stanovisko jsme dostali, ale s posudkem to vypadá na soudní při 
(vyjasnění mezi soudními znalci). Pí. Poláchová – měla jsem totožný dotaz. Starosta – není nic 
dořešeno, vypadá to na dlouhodobý právní spor. 

Návrh usnesení :  

Zastupitelstvo města bere na vědomí Zprávu o činnosti Rady města Moravský Krumlov.

6. ZÁPIS Z 15. SCHŮZE FINANČNÍHO VÝBORU ZE DNE 16.07.2012 – předkládá Ing. 
Jaroslav Mokrý, předseda Finančního výboru

Program jednání:
1. Rozpočtová opatření č. 11 – 21/2012
2. Informace o hospodaření města v roce 2012 – výběr sdílených daní

Ad 1) 
Finanční výbor byl seznámen s předloženými rozpočtovými opatřeními, byly podány doplňující 
informace a vysvětlení k jednotlivým úpravám. Byla podána ústní informace o stavu rezerv rozpočtu 
města (běžná provozní, rezerva fondu 2022 a rezerva určená k čerpání pro účely projektové přípravy).

Ad 2)
Finanční výbor projednal informaci o plnění rozpočtu v oblasti sdílených daní, plnění v této oblasti 
činí 53,8 %, k propadu dochází u největší sdílené daně – DPH (plnění pouze na 45 %).

Členové finančního výboru se sešli v počtu tři (viz prezenční listina), výbor nebyl 
usnášeníschopný.

Návrh usnesení : 
Zastupitelstvo města bere na vědomí Zápis z 15. schůze Finančního výboru ze dne 16.07.2012. 
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7. ROZPOČTOVÁ OPATŘENÍ č. 10 - 21/2012 - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Rozpočtové opatření č. 10/2012
- Rekapitulace rozpočtového opatření č. 10/2012 - převody v rámci výdajové části rozpočtu

Návrh usnesení :
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 10/2012 v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 15 –  HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ 
Jaroslav Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, SOUČEK Miloslav, Ing., 
STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., Ing., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr.

Proti: 2 - BLAHA Josef  Ing., VYBÍRAL Josef

      Zdrželi se: 0 

Rozpočtové opatření č. 11/2012
Rekapitulace rozpočtového opatření č.11/2012
- příjmová část rozpočtu + 237,1 tis. Kč
- výdajová část rozpočtu + 237,1 tis. Kč

Návrh usnesení :
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 11/2012 provedené Radou města Moravský Krumlov 
v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 – BLAHA Josef Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, SOUČEK 
Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., Ing., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef 

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

Rozpočtové opatření č. 12/2012
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 12/2012 - převody v rámci výdajové části rozpočtu 

Návrh usnesení :
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 12/2012 provedené Radou města Moravský Krumlov 
v předloženém znění.
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Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 15 – HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ 
Marie, PharmDr., Ing., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr.

Proti: 0  

      Zdrželi se: 2 - BLAHA Josef Ing., VYBÍRAL Josef 

Příchod - Pavel Procházka, Bc., nyní je zastupitelů celkem 18

Rozpočtové opatření č. 13/2012
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 13/2012 - převody v rámci výdajové části rozpočtu 

Návrh usnesení :
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 13/2012 provedené Radou města Moravský Krumlov 
v předloženém znění.

Bc. Procházka Pavel – v této chvíli nehlasoval. 
Hlasování: odsouhlaseno

Pro: 17 – BLAHA Josef Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, SOUČEK 
Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., Ing., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

Rozpočtové opatření č. 14/2012
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 14/2012 - převody v rámci výdajové části rozpočtu 

Návrh usnesení :
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 14/2012 v předloženém znění.

Bc. Procházka Pavel – v této chvíli nehlasoval. 
Hlasování: odsouhlaseno

Pro: 15 – BLAHA Josef Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav 
Ing., PROCHÁZKA Pavel, SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., Ing., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 2 - HOLÁTKO Rudolf, POLÁCHOVÁ Kamila

      Zdrželi se: 0 
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Rozpočtové opatření č. 15/2012
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 15/2012 - převody v rámci výdajové části rozpočtu

Návrh usnesení :
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 15/2012 provedené Radou města Moravský Krumlov 
v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, 
PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., Ing., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

Rozpočtové opatření č. 16/2012
Rekapitulace rozpočtového opatření č.16/2012 - převody v rámci výdajové části rozpočtu 

Návrh usnesení :
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 16/2012 v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK 
Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., Ing., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr.

Proti: 2 - BLAHA Josef Ing., VYBÍRAL Josef

      Zdrželi se: 0 

Rozpočtové opatření č. 17/2012
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 17/2012
- příjmová část rozpočtu + 122,0 tis. Kč
- výdajová část rozpočtu + 122,0 tis. Kč

Návrh usnesení :
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 17/2012 v předloženém znění.
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Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, 
PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., Ing., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

Rozpočtové opatření č. 18/2012
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 18/2012
- příjmová část rozpočtu + 137,2 tis. Kč
- výdajová část rozpočtu + 137,2 tis. Kč

Návrh usnesení :
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 18/2012 provedené Radou města Moravský Krumlov 
v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, 
PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., Ing., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef 

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

Rozpočtové opatření č. 19/2012
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 19/2012 - převody v rámci příjmové a výdajové části rozpočtu.

Návrh usnesení :
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 19/2012 provedené Radou města Moravský Krumlov 
v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, 
PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., Ing., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef 

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 
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Rozpočtové opatření č. 20/2012
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 20/2012 - změny rozpočtu v kategorii financování + 24 600 tis. 
Kč.

Ing. Blaha – položka 8123 a 8124 – obě částky mají znaménko +? Ing. Florianová – ve financování 
revolvingového úvěru, jsou obě položky plusové, je to položka financování. Na základě položky 8123 
nabereme nový úvěr a splatíme tím revolvingový úvěr, kde je zůstatek stávajícího 8124. Jde o nabrání 
jednoho úvěru, splacení druhého. 

Návrh usnesení :
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 20/2012 v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, 
PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., Ing., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef 

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

Rozpočtové opatření č. 21/2012
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 21/2012 - převody v rámci výdajové části rozpočtu

Ing. Blaha – částka 24.000,- Kč se liší od původně schválené na minulém ZM. Ing. Florianová – jde 
o opravu komunikací – ulice Tiskárenská, K.H.Máchy, myslím, že jde o rozdíl 5.000,- Kč. 
Místostarosta – smlouva je nachystána na částku schválenou zastupitelstvem, žádné navýšení tam 
není. To co se bude provádět, se bude provádět za ceny, které jsme tu odsouhlasili. Schválené ceny 
jsou ceny bez DPH. 

Návrh usnesení :
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 21/2012 v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 14 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr.,KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav Ing., PROCHÁZKA 
Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
Ing., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr.

Proti: 1 - BLAHA Josef Ing.

      Zdrželi se: 3 - VYBÍRAL Josef, HOLÁTKO Rudolf, POLÁCHOVÁ Kamila
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8. INFORMACE O PLNĚNÍ ROZPOČTU MĚSTA MORAVSKÝ KRUMLOV NA 1. POLOLETÍ 
ROKU 2012 - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Bc. Procházka – jen, kdyby byl uveden jeden sloupec s daty z loňska (porovnání s loňským rokem).
Ing. Florianová – dát to tam můžu, ale kolikrát je to hodně zavádějící. Starosta – v tom není problém, 
domluvíme se. 

Návrh usnesení:
ZM bere na vědomí informaci o plnění rozpočtu Města Moravský Krumlov za 1. pololetí roku 
2012.

9. REVOKACE USNESENÍ - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Starosta – čte předložený materiál. JUDr. Bártová – v textu materiálu je uvedeno datum 20.09.2012 
– v textu promítaném a v usnesení 20.09.2010. Starosta – děkuji za připomínku. V usnesení je 2010 a 
to je v pořádku, jde o drobnou odchylku. Četl jsem návrh usnesení, kde je uvedeno 2010. Je to všem 
jasné? Děkuji, proto nechávám hlasovat :  

Návrh usnesení :
ZM revokuje v plném znění usnesení přijaté na 45. zasedání ZM konaného dne 20.09.2010 a to 
ve znění „ZM ukládá Komisi pro regeneraci památkové zóny a komisi pro prezentaci města, aby 
se na společném jednání s projektantem firmy ARCH DESIGN zabývaly projektovou 
dokumentací – architektonickou studií a závěry předložily zastupitelstvu města“. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, 
PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., Ing., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef 

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

10. NÁJEMNÍ SMLOUVA NA PRONÁJEM NP – INCHEBA PRAHA spol. s r.o. - předkládá 
Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Starosta – představuje materiál. Ing. Blaha -  v případě, že by došlo k vypovězení nájmu, 
pravděpodobně ze strany pronajímatele, tak nikde není zmíněno finanční vypořádání, navrácení 
poměrné částky, pokud celá částka bude splacena předem. Smlouva také nezachycuje žádné kontroly 
nebo přehled o kontrolních prostředcích. Chybí kontrola. Starosta – kontrola bude prováděna 
samozřejmě ze strany města – jednak kontrolním odborem a jednak naším investičních technikem a 
také námi všemi. Budeme sledovat, co se na zámku opravuje a všichni víme, že to nájemné bude 
použito na opravu výstavních prostor. Je škoda, že tato připomínka nebyla vznesena minule, dala by se 
zakomponovat do materiálu. Máte v něm pozvánku na přijetí paní ministryně, která dorazí v pátek 
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(03.08.2012) při příležitosti podepsání Memoranda o spolupráci. Mohu to prodiskutovat, ale v tuto 
chvíli by to muselo být řešeno dodatkem k této smlouvě. Projednám s Ing. Bernasovou a s panem 
Rosinem. Zároveň na zámku probíhá výstava „Otevřeno“, je zde návštěvní kniha, kdyby do ní někdo 
chtěl nahlédnout. 

Návrh usnesení:
ZM schvaluje Nájemní smlouvu na pronájem nebytových prostor se subjektem: INCHEBA 
Praha spol. s r.o., Areál Výstaviště 67, 170 90 Praha 7, IČ:48025780 na pronájem prostor 
objektu zámku Moravský Krumlov, Zámecká 1 za účelem vystavování výtvarných děl, 
prezentaci expozic a kulturní účely a pověřuje starostu podpisem této smlouvy.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 14 – HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., Ing., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr. 

Proti: 2 - BLAHA Josef Ing., VYBÍRAL Josef 

Zdrželi se: 2 - PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc.

11. DAROVACÍ SMLOUVA – JMK – ZAŘÍZENÍ PRO INTERNETOVÝ PROVOZ VE MĚSTĚ -
předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Starosta – čte materiál.

Návrh usnesení :
ZM schvaluje Darovací smlouvu subjektu: JmK, Žerotínovo nám. 3/5, 601 82 Brno, IČ:70888337 
na bezúplatné předání movitého majetku v hodnotě 229.761,80 Kč – zařízení pro zabezpečení 
internetového provozu ve městě z majetku JmK městu v předloženém znění a pověřuje starostu 
podpisem této darovací smlouvy.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, 
PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., Ing., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef 

Proti: 0  

Zdrželi se: 0
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12. SMLOUVA O POSKYTNUTÍ DOTACE Z JMK – NÁKUP ZÁSAHOVÉ VÝSTROJE PRO 
SDH MORAVSKÝ KRUMLOV - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Starosta – představuje materiál. 

Návrh usnesení : 
ZM schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu JmK subjektu: JmK, Žerotínovo nám. 
3/5, 601 82 Brno, IČ:70888337 – účelové neinvestiční finanční podpory na nákup zásahové 
výstroje pro jednotky SDH Moravský Krumlov ve výši 106.000,- Kč v předloženém znění a 
pověřuje starostu podpisem této darovací smlouvy.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, 
PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., Ing., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef 

Proti: 0  

Zdrželi se: 0

13. SMLOUVA O POSKYTNUTÍ DOTACE Z ROZPOČTU MĚSTA – JEZDECKÝ KLUB 
MORAVSKÝ KRUMLOV - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Pan Vybíral – žádají o 100 tisíc a my jim dáváme pouze 50 tis. Kč? Starosta – jde o projekt, který má 
hodnotu 100 tis. Kč. Rada města schválila 50 tis. Kč na první část projektu (memoriál), je to ale 
v celkové žádosti na 100 tis. Kč, tak v této chvíli schvalujeme těch druhých 50 tis. Kč na spoluúčast na 
mistrovství světa. Město Moravský Krumlov nemá žádného takovéhoto sportovce. Pí. Poláchová –
rozpočet na obě akce? Starosta – Ano. Těch 100 tis. Kč je na obě akce s tím, že každý ze žadatelů o 
podporu města, může rozhodovat v rozpočtu v rámci 50 tis. Kč. Nevím, jestli pan Nesvačil projede víc 
do Německa nebo na Memoriálu, nebo si koupí trička, nebo reklamní materiály,…toto opravdu 
nemíním řešit na desetníky. V této chvíli schvalujeme dalších 50 tisíc Kč, které by měly pokrýt 
náklady na start na Mistrovství světa. 

Návrh usnesení:
ZM schvaluje poskytnutí mimořádné neinvestiční dotace z rozpočtu města v rámci programu 
VFP pro rok 2012 subjektu: Jezdecký klub Moravský Krumlov, Zd. Nejedlého 1176, 672 01 
Moravský Krumlov, IČ:49438352 ve výši 50.000,- Kč na zabezpečení účasti subjektu na 
Mistrovství světa v čtyřspřeží 2012 v Německu a pověřuje starostu podpisem příslušné smlouvy.
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Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, 
PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., Ing., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef 

Proti: 0  

Zdrželi se: 0

14. SMLOUVA O POSKYTNUTÍ FINANČNÍCH PROSTŘEDKŮ – HZS JmK - předkládá 
Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Starosta – čte materiál. Vyjadřujeme tím podporu zachování státních hasičů v Mor. Krumlově s tím, 
že jsou města, která poskytují miliónové dotace. U nás je to spíše taková symbolická podpora. V loni 
jsme přispěli na opravu garážových vrat. 

Návrh usnesení:
ZM schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu města Moravský Krumlov subjektu: ČR 
– HZS JmK, Zubatého 1, 614 00 Brno, IČ:70884099 – účelové finanční podpory ve výši 300.000,-
Kč na opravu garážových stání a opravu kanalizačního řádu požární stanice v Moravském 
Krumlově v předloženém znění a pověřuje starostu podpisem této smlouvy.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 – HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK 
Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., Ing., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef 

Proti: 1- BLAHA Josef Ing.

Zdrželi se: 0

15. KULTURNÍ PROJEKT – OTEVŘENO – ZÁMEK MORAVSKÝ KRUMLOV - předkládá 
Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Starosta – představuje materiál. 

Návrh usnesení:
ZM bere na vědomí informaci k zabezpečení projektu OTEVŘENO, který bude probíhat od 
08.07.2012 do 16.09.2012 o sobotách a nedělích na zámku v Moravském Krumlově. 
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16. SMLOUVA O POSKYTOVÁNÍ PEČOVATELSKÉ SLUŽBY V ROCE 2012 CENTREM 
SOC. SLUŽEB ZNOJMO - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Starosta – představuje materiál. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu č. 183/2012 o poskytnutí příspěvku na zajištění 
poskytování pečovatelské služby Centrem sociálních služeb Znojmo v roce 2012 ve výši a za 
podmínek, jak je v ní uvedeno, a pověřuje starostu města jejím podpisem.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, 
PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., Ing., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef 

Proti: 0  

Zdrželi se: 0

17. DOHODA O UZNÁNÍ DLUHU – SCHVÁLENÍ SPLÁTEK - předkládá Mgr. Tomáš 
Třetina, starosta města

Starosta – odkazuje na důvodovou zprávu. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje dohodu o splátkách dluhu vzniklého za náklady pohřbu, s lhůtou 
splatnosti 22 měsíců.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, 
PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., Ing., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef 

Proti: 0  

Zdrželi se: 0

18. INFORMACE O INVESTIČNÍCH AKCÍCH MĚSTA - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, 
starosta města

Starosta – o kanalizaci jsme diskutovali. O koupališti je zde všechno přesně popsáno. Víceúčelové 
hřiště + novostavba tělocvičny – k tomu poprosím pana Košíčka, aby se vyjádřil. Mgr. Košíček –
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základní informace k výstavbě haly jsou: do 30.06.2012 měl projektant zpracovat projektovou 
dokumentaci na to, aby se mohlo požádat o územní řízení a stavební povolení. Ta investiční akce byla 
ve smlouvě s projektantem zadána na 14 mil. Kč, pan projektant mi 03.07.2012 dodal kompletní 
materiály s tím, že naprojektoval tělocvičnu za 30,5 mil. Kč. Napsal jsem mu následně druhý den, že 
odmítám převzít dílo v takové formě, v jaké je to naprojektované. V takové formě nejsme ochotni 
akceptovat projekt. Mezitím odjel pan projektant na dovolenou, takže se jednání uskutečnilo koncem 
07/2012 a ta jednání byla velmi dlouhá. Projektant se bránil, že není schopen za takovou částku dílo 
naprojektovat. V současné době to vypadá tak, že jsme projektanta přesvědčili že, pokud tu zakázku 
přijal a chce se vyhnout nějakým soudním postihům, bude muset tělocvičnu přeprojektovat na vlastní 
náklady do podoby takové, aby byla schopna realizace. Projektant na tyto podmínky přistoupil a 
v současné době zpracovává druhou verzi projektu, která bude reflektovat tu částku, kterou jsme my 
zadali jako limitní. V současné době by měl do 15.08.2012 podat přepracovaný projekt. Tím pádem 
nebudeme moci být v takovém rozsahu, který jsme si plánovali (4-5 šaten), ve spolupráci s Ing. 
Čeledou, jsme se pokusili zázemí v souladu s hygienickými normami platícími pro školní tělocvičnu, 
dát do velikostí a rozměrů odpovídajících ufinancovatelnosti stavby. Z mé strany je ještě rozporována 
položka podlahy, částka je malá, podlaha by nebyla ideální, nebyla by ani pružná. Tuto věc doladíme 
s projektantem. Co je mnohem větší problém? Stále se nedaří státu nějakým způsobem přistoupit 
k tomu, aby rozběhl výběrová řízení podle nového zákona o VŘ, nikdo není ochotný do toho vstoupit. 
Dostáváme se do časového presu. Snažím se stále vyjednat, aby se peněžní prostředky přesunuly do 
následujícího roku, tak aby se stavba dala přesunout do 2 let, také abychom ji klidně mohli vysoutěžit  
a dostavět. Nedokážu dohlédnout tomu, že se nedá soutěžit VZ. Budeme mít nachystané všechny 
materiály. Mgr. Škarková – víceúčelové hřiště Mor. Krumlov – co si mám pod tímto hřištěm 
představit a o jaký pozemek se jedná? Starosta – je to víceučelové hřiště u Základní školy Klášterní. 
Dnes bylo podáno na stavební úřad. Mgr. Škarková – účelové hřiště, to je co? U rampy, in-line 
brusle,…?? Starosta – klasické školní hřiště. Ing. Blaha – na předchozím zastupitelstvu padla 
informace, že Správní rada nadace ČEZ dne 09.05.2012 oznámila, že žádosti o dotaci nebude 
vyhověno. Přesto pokračujeme v tomto projektu. Starosta – stavební povolení má platnost 2 roky, 
v tomto budeme pokračovat v rámci úředního zpracování s tím, že další kolo projednání žádosti by 
mělo být v měsíci září. Žádost je postoupena znova. Ing. Blaha – částku náhodou? Starosta – vždy 
žádáme o maximální možnou částku. Ing. Blaha – a celková částka na projekt? Ing. Florianová –
zhruba 3,5 mil. Kč.. Jde o poslední variantu. Žádáme tedy dotaci od Čezu, dále je tam ještě dotace 
z Živého pomezí. Finanční plán je vždy oznámen v materiálech, rozhoduje zastupitelstvo. Pí. 
Poláchová – bylo by daleko lepší místo toho hřiště udělat odpočinkovou zónu. Myslím, že by to byla 
mnohem účelnější, levnější varianta. Starosta – děkuji za Vaši připomínku. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města bere na vědomí průběžnou zprávu o stavu realizace investičních akcí města 
v roce 2012.

19. ODKOUPENÍ POZEMKU, PARC. Č. 349/6, ULICE POD HRADBAMI - předkládá Mgr. 
Zdeněk Juránek, místostarosta města

Starosta – představuje materiál. 
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvy o prodeji nemovitosti pozemku parc.č. 349/6, o výměře 
96 m2 v k.ú. Moravský Krumlov za cenu stanovenou dohodou ve výši 100,- Kč/m2, od 
spolumajitelů, a to v předloženém znění a pověřuje starostu města  podpisem této smlouvy.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, 
PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., Ing., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef 

Proti: 0  

Zdrželi se: 0

20. DODATEK Č. 1 KE SMLOUVĚ O DÍLO Č. 11/2009 – POŘÍZENÍ SAMOSBĚRACÍHO 
VOZU - předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města

Starosta – v důvodové zprávě je uvedeno oč se jedná. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Moravský Krumlov schvaluje návrh Dodatku č.1 ke smlouvě č.116/2009  se 
subjektem  AQE advisor, a.s., tř. Kpt. Jaroše 31, 602 00 Brno, v předloženém znění a pověřuje 
starostu města podpisem tohoto dodatku. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, 
PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., Ing., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef 

Proti: 0  

Zdrželi se: 0

Zastupitelstvo města Moravský Krumlov pověřuje Radu města komplexní administrací 
investiční akce „Pořízení samosběracího vozu“.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK 
Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., Ing., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr.

Proti: 2 - BLAHA Josef Ing., VYBÍRAL Josef, Zdrželi se: 0
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21. KUPNÍ SMLOUVA O PŘEVODU VLASTNICTVÍ – POZEMKY POLÁNKA - předkládá 
Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města

Starosta – představuje materiál. Ing. Blaha – v důvodové zprávě je napsáno, že byla v návrhu kupní 
smlouvy uvedená částka 8.000,- Kč a v návrhu usnesení je uvedeno, že se bude prodávat za cenu 
vycházející ze znaleckého posudku. Místostarosta – rozdíl je v tom, že město již zaplatilo za právní 
úkony spojenými s dědictvím (5.780,- Kč) – již odečteno. Cena ze znaleckého posudku je 13.780,- Kč, 
proto již budeme platit jen 8.000,- Kč. Ing. Blaha – v návrhu kupní smlouvy je uvedeno 8.000,- Kč, 
tak já nevím. Ing. Lang – mělo by to být doplněno v usnesení. Místostarosta – doplníme návrh 
usnesení na 8.000,- Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje Kupní smlouvu o převodu vlastnictví k nemovitostem  č. 158/2012 
o odkoupení pozemků parc.č. 225/2, o výměře 25 m2, parc.č. 226/6, o výměře 157 m2, parc.č.  
227/2, o výměře 50 m2, a parc.č. 228/2, o výměře 14 m2 za cenu 8.000,- Kč,- vycházející ze 
znaleckého posudku, od majitelky, a pověřuje starostu města podpisem této smlouvy.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, 
PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., Ing., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef 

Proti: 0  

Zdrželi se: 0

22. SMLOUVA O DÍLO Č. S3120415 NA AKCI „ZATEPLENÍ OBVODOVÉHO PLÁŠTĚ MŠ 
HUSOVA, MORAVSKÝ KRUMLOV“ A „ZATEPLENÍ OBVODOVÉHO PLÁŠTĚ ZŠ 
KLÁŠTERNÍ, MORAVSKÝ KRUMLOV“ - předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta 
města

Ing. Blaha – na posledních zastupitelstvech jsme žádali o výsledky výběrových řízení. Doufal jsem, že 
budou předloženy i ostatní nabídky. Myslím, že by zastupitelstvo mělo schvalovat přidělení zakázky. 
Starosta – v návrhu smlouvy je uvedeno, že budeme rozhodovat o přidělení této zakázky ve chvíli, 
kdy bude přidělena dotace. Vysvětloval jsem to i minule. Na rozdíl od Ivančické se postupuje jinak. 
Žádost je akceptována, ve chvíli, kdy je akceptována, prochází zpracováním. A na základě tohoto 
zpracování bude o výsledku rozhodnuto v průběhu měsíce října, listopadu – pokud Státní fond urychlí 
svoji činnost. Ve chvíli, kdy my budeme vědět, zda máme přidělenou dotaci nebo nemáme, teprve 
budeme realizovat tuto akci. Pokud dotace nebude přidělena, nebude se realizovat. Ing. Blaha – proč 
tady tedy schvalujeme už smlouvu? Starosta – proběhlo řádné výběrové řízení, bylo přihlášeno 6 
firem. Místostarosta – vyhrála firma s nejnižší cenou. Pan Vybíral – to by jsme chtěli vidět. Ing. 
Blaha – dopis ze 17. 05. 2012 od pana Kavříka, že tento týden zaslal panu starostovi k podpisu cosi a 
současně poslal oběma rozhodnutí o přidělení, které by potřeboval podepsat zastupitelstvem a 
rozhodnutí o vyloučení, které by potřeboval zaslat také co nejdříve. Starosta – na minulém ZM jsme 
to neschvalovali, protože běžely lhůty, které jsou pro zveřejnění této zakázky nutné. Bylo ukončené 
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výběrové řízení v termínu tam uvedeném a toto je nejbližší zastupitelstvo, které projednává dané věci. 
Proběhlo výběrové řízení, výsledky schvalovala rada města, na základě těchto výsledků, byli 
účastníkům rozeslány výsledky výběrového řízení. Standardní průběh. Ing. Blaha – mělo by 
schvalovat zastupitelstvo. Starosta – teď ho schvalujeme. Ing. Blaha – toto je smlouva o dílo. 
Starosta – pokud zde není předložena zpráva o průběhu výběrového řízení, můžeme tento materiál 
odložit. Závěrečnou zprávu není problém předložit. Ing. Blaha – podle mě je postup správný, tak jak 
zde píše pan Kavřík. Z materiálů z minulého zastupitelstva. Starosta – teď nevím, o kterém materiálu 
mluvíte, v této chvíli máte v materiálu Návrh smlouvy. Ing. Blaha – ano a já si nejsem vědom toho, že 
bychom schvalovali rozhodnutí o přidělení a přitom už tu schvalujeme smlouvu. Proběhlo výběrové 
řízení, ze kterého vyšla nějaká firma vítězně. Tu by mělo schválit zastupitelstvo – rozhodnutí o 
přidělení. Ne takto. Starosta – nejsem si jist, zda nebyla RM pověřena administrací. V této chvíli to 
musím prověřit. Předkládá pan místostarosta. V této chvíli proběhlo administrací zpracování 
výběrového řízení na základě usnesení, nepodepsal bych nic, aniž bych neměl vše právně podloženo, 
to se můžete spolehnout. Vše je v regulích. Nevím, o jakém emailu pana Kavříka zrovna mluvíte. Stále 
nevím, na co jsme mě ptáte. Zopakujte prosím svůj dotaz. Ing. Blaha – zastupitelstvo města 
neschválilo rozhodnutí o přidělení a už schvaluje smlouvu o dílo. To se mi nelíbí. Starosta – upřímně 
nevím čeho. Pí. Kočí – té vítězné firmě. Mgr. Košíček – dotaz je takový, zda zastupitelstvo musí být 
ten, co schvaluje rozhodnutí o přidělení VZ a nebo ne. Výsledkem výběrovky je rozhodnutí. Jestli jej 
musí schválit ZM nebo ne. Pan Procházka – my nemusíme schválit první a to tak v minulosti bylo, že 
jsme schválili i druhého a ne nejlevnějšího. Mgr. Košíček – schvaluje ZM nebo se to může převést na 
někoho jiného? To je otázka. Místostarosta – ověřoval jsem si to s panem Kavříkem, který pro nás za 
firmu Renards tu veřejnou soutěž organizoval a vzhledem k tomu, že RM byla pověřena komplexní 
administrací, tak tyto veškeré úkony dělala Rada města. V této chvíli (protože si ZM vyhradilo 
schvalovat veškeré smlouvy) zastupitelstvo města schvaluje jen tu smlouvu. Paní Poláchová – na 
minulém ZM jsem žádala o výsledky toho výběrového řízení, abychom věděli a ty výsledky nemáme. 
Prostě nemůžu zvednout ruku pro to s vědomím, že toto byla nejlepší firma, která byla vybraná, 
protože to nevím, protože jsme ty podklady pro to nedostali. Ing. Blaha – a to když současně padla 
informace, že když se bude jednat o financích, tak komplexní administrace nebude znamenat 
schvalování takových záležitostí. Ing. Kocanda – myslím, že není žádný problém, vzhledem 
k termínům, které jsou dnes známy (10/12), materiál odložit a doplnit jej. Místostarosta – problémem 
jsou zákonem dané lhůty, je nutno smlouvu schválit a podepsat. Pokud ji neschválíme, celé může 
spadnout. 
Přerušení bodu 22 – návrat k projednávání ve chvíli, kdy budou materiály z RM.
Probíhá projednávání bodů 23 až 24 a,b,c. Pak Pokračuje projednávání bodu 22.

Starosta – materiál přinesl pan Kočí. Ve výběrovém řízení bylo 6 společností, jedna vyloučena pro 
nesplnění podmínek a výsledek máte předložený zde, v cenách které byly předloženy. Je k tomu ještě 
nějaký dotaz? Ing. Blaha – a to rozhodnutí o přidělení, které požadoval pan Kavřík člen hodnotící 
komise? Místostarosta – to máme tady, rozhodnutí o vyloučení. Starosta – jedná se o rozhodnutí 
zadavatele, o vyloučení uchazeče z důvodu nesplnění kvalifikace (rozhodnutí). Místostarosta –
s cenou, která byla jednou z nejvyšších. Starosta – je zde předloženo, nesplnili zákonem dané 
podmínky, bez problému můžeme nakopírovat. Dále čte materiál. Nikdo se v zákonem dané lhůtě 
neodvolal, proto schvalujeme smlouvu o provedení díla. Je schváleno, je v usnesení. Místostarosta –
v emailu uvedeno schválení ZM – pan Kavřík nevěděl ty kompetence. V 30.RM (14.05.2012) – RM 
pověřuje starostu města podpisem rozhodnutí o přidělení veřejné zakázky. Ing. Blaha – my to tam 
nemáme, rád bych viděl zápis a hned pokud je to možné. Usnesení mi nestačí. Místostarosta – nevím, 
proč se usnesení liší, jen v tomto bodu. Ing. Blaha – je tu hlavička emailu odesláno 17.05.2012, 
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30.RM se konala 14.05.2012, ještě předtím, než to pan Kavřík odesílal. Mgr. Košíček – proč by tam 
nemohlo být takovéto datum, veřejná zakázka si žije svým životem. Byla tam povinnost RM to 
schválit, proto to schválila. Ing. Blaha – předpokládám, že to RM neschválila 3 dny před tím než to 
pan Kavřík posílal. Mgr. Košíček – pan Kavřík přece může chtít cokoliv. 
Návrat k bodu 24d.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města odkládá schválení Smlouvy o dílo č. S3120415 se subjektem Hrušecká 
stavební společnost, s.r.o., U Zbrojnice 588, 691 56 Hrušky v předloženém znění a pověřuje 
starostu města  podpisem této smlouvy.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 – BLAHA Josef Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK 
Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., Ing., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef 

Proti: 0  

Zdrželi se: 0

23. VOLBA PŘEDSEDY VÝBORU PRO VÝCHOVU A VZDĚLÁVÁNÍ - předkládá Mgr. 
Tomáš Třetina, starosta města

Starosta – představuje materiál. Pan Vybíral – upozorňovali jsme zastupitelstvo, že výbory mají lichý 
počet členů, tedy 7. Jak může výbor hlasovat, když jich je 6? Výbor nemůže fungovat, když jich není 
lichý počet. Ze zákona. Pan Procházka – jak chceš udělat lichý počet, když není zájem. Buďme rádi 
za ty lidi, co jsou tam a zajímají se o to, o co se zajímají. Pí. Poláchová – měla jsem jen takovou 
úsměvnou poznámku, že zrovna zápis Výboru pro výchovu a vzdělávání má hned v první větě hrubou 
chybu. A jestli určitě to musí být výbor a nemůže to být komise? Protože bychom měli kvalitního 
kandidáta. 

Pan Holátko - navrhuji jako předsedy pana Ing. Blahu. Ing. Blaha – kandidaturu přijímám. 
protiNávrh usnesení:
ZM volí v souladu s § 84, odst. 2 písm. m) zákona č. 128/2000 Sb., ve znění pozdějších předpisů, 
za předsedu Výboru pro výchovu a vzdělávání ZM Moravský Krumlov pana Ing. Josefa Blahu.

Hlasování: neodsouhlaseno
Pro: 6

Proti: 0  

Zdrželi se: 11
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ZM volí v souladu s § 84, odst. 2 písm. m) zákona č. 128/2000 Sb., ve znění pozdějších předpisů, 
za předsedkyni Výboru pro výchovu a vzdělávání ZM Moravský Krumlov paní Irenu Kočí.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 13 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr., 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav Ing., PROCHÁZKA 
Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr.

Proti: 3 - HOLÁTKO Rudolf , VYBÍRAL Josef, BLAHA Josef Ing. 

Zdrželi se: 2 - POLÁCHOVÁ Kamila, KOČÍ Irena

24. SPRÁVA MAJETKU MĚSTA – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

1. Pozemky
2. Investiční akce „Komunikace V Domcích“
3. Prodej domu č.p. 49

24.1f) Výchovný ústav, dětský domov se školou, střední škola, základní škola a školní jídelna, 
Mor. Krumlov, Nádražní 698

Starosta - Výchovný ústav, dětský domov se školou, střední škola, základní škola a školní jídelna, 
Mor. Krumlov, Nádražní 698 žádá na základě žádosti ze dne 29.6.2012 o prodej pozemků par.č. 
646/21, par.č. 645/2 a par.č. 1983/1 v k.ú. Mor. Krumlov vedené na LV 10001 za účelem vybudování 
rodinného domu pro děti. Záměr města prodat části těchto pozemků byl zveřejněn na úřední desce dne 
9.7.2012.  Rada města na své 33. schůzi dne 11.7.2012 vzala na vědomí zveřejnění záměru s tím, že na 
zasedání zastupitelstva města musí být předložen geomet.plán, který oddělí části pozemků určených 
k prodeji a znalecký posudek, který určí jejich cenu obvyklou. Po dohodě zástupců města a Mgr. 
Košíčka mají zájem pouze o části pozemků par.č. 646/21 a  par.č. 645/2 Geometrický plán č. 2452-
116/2012, který vyhotovil Ing. Pexa tyto části z pozemků oddělil a vznikl nový pozemek par.č. 646/21 
o výměře 1050 m2 a par.č. 645/3 o výměře 377 m2. Oddělování geomet. pl. na pozemek par.č. 645/2 
kopíruje oplocení nevyužívané stavby ČOV Křepelčí vrch. Znalecký posudek, který ocení tyto 
pozemky cenou obvyklou  bude předložen a zasedání zastupitelstva. Pan Kabelka – znalecký posudek 
jsem obdržel vypracovaný v pátek, je vypracován Ing. Krajíčkem. Mgr. Košíček – pro zastupitele 
k objasnění – co vlastně je naším záměrem v té lokalitě vybudovat, jde o kus lesa nad naším stávajícím 
areálem. Záměrem je pokračovat v záměru vlády ČR – ústup od velkých zařízení směrem k integraci 
dětí do současné zástavby. Jsem si vědom, že naše děti mohou, co se týče sousedských vztahů, být 
problematické. Snaha bude dostat děti mimo areál, ale stále pod dohledem. Jde o výhodnou lokalitu, co 
se týče soužití s ostatními občany. Půjde o klasický přízemní rodinný domek. Na ulici Slunečná jsme 
prodávali pozemky za 325/1m2, předložil jsem částku 350,- Kč/1 m2, kterou mi ministerstvo 
odsouhlasilo. V okamžiku, kdy došlo k zaměření stavby, tak se mi podařilo vyjednat na ministerstvu 
částku za 1 m vyšší. V současné době jsme schopni nabídnout částku 400,- Kč/1m2 té stavební plochy. 
Starosta – v posudku je 462,- Kč – tuto cenu můžeme dostat za 1m2 lesa, to jen konstatuji. Taková je 
nabídka. Pí. Poláchová – co se stane, když ten dům nebude vybudovaný? Mgr. Košíček – pro město 
nic, pro nás se stane to, že bude muset vzniknout 6 prac. míst. Budu muset koupit někde něco jiného, 
třeba ne od města. Pro mě jako pro ředitele to bude komplikovanější. Ing. Lang – těch 400,- Kč je bez 
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rozlišení? Mgr. Košíček – na tu zasíťovanou, na ten stavební pozemek. Na ostatní část – odvíjí se 
myslím na 40% té ceny. Ing. Kocanda – pokud vím, když se stavěla DPS, pozemky byly v majetku 
ústavu a tenkrát je nám daroval. Z tohoto pohledu mi přijde nekorektní spekulovat v této situaci 
s cenou. Ing. Lang – informace pana Kocandy je pro mě nová, jsem pro, spekulovat s cenou mi přijde
opravdu nekorektní. Taky ale nemáme schválený jednotný postup v takovýchto situacích. Zásada –
základem je cena znalecká, náklady související s převodem platit město. Nelíbí se mi nejednotnost. 
Ing. Kocanda – byli doby, kdy existovala nějaká cenová mapa (Ing. Jelínek) z té se určovala cena, 
z důvodu těžko vyargumentovaných příčin – dva stejné sousední pozemky za různou cenu. 
Nejkorektnější vždy bude znalecký posudek. Pan Procházka – všude uvádět cenu za metr čtvereční.

Odešel p. Rudolf Holátko 17:30 – nyní počet členů celkem 17.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje prodej části pozemků, které vznikly oddělením dle geomet. plánu  
č. 2452-116/2012, který vyhotovil Ing. Pexa, a to  par.č. 646/21 o výměře 1050 m2 z původního 
par.č. 646/21 o výměře 1246 m2 za 400,- Kč (stavební) a nově vzniklého pozemku par.č. 645/3 za 
o výměře 377 m2, který vznikl z pozemku par.č. 645/2 o celkové výměře 889 m2 za cenu 160,- Kč 
(nestavební) Výchovnému ústavu, dětskému domovu se školou, střední škole, základní škole a 
školní jídelně, Mor. Krumlov, Nádražní 698, Moravský Krumlov a převod majetku z evidence 
SMM do evidence majetku města a pověřuje starostu podpisem kupní smlouvy a pověřuje 
starostu podpisem smlouvy.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – BLAHA Josef Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav 
Ing.,PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ 
Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
VYBÍRAL Josef 

Proti: 0  

Zdrželi se: 1 - POLÁCHOVÁ Kamila 

a) Příprava stavebních míst Lokalita „Ve Vrchním dílu“

Starosta - Rada města doporučuje zastupitelstvu města odkoupit celé pozemky nebo jejich části na 
vytvoření stavebních míst v lokalitě „Ve vrchním dílu“ rozdělené na  I. a II. etapu. Jedná se o pozemky 
I.etapy:  par.č. 2120/2 výměra 400 m2,  par.č. 2120/1 výměra 963 m2, par.č.  2119/2 výměra 314 m2, 
par.č. 2119/1 výměra 1222 m2,  par.č. 2118/2 výměra 450 m2 vedené na LV 3285 ve vlastnictví 
Autoklubu Mor. Krumlov v AČR, U Mostu 589, Mor. Krumlov, par.č. 2118/1 výměra 526 m2  a  par.č. 
2117/2 výměra 285 m2 vedené na LV 606 ve vlastnictví majitele, II. etapa: vlastnický podíl pozemků 
par.č. 2114/4 o celkové výměře 255 m2 , 2117/1 o celkové výměře 644 m2 vedených na LV 1282, 
podíl majitelky, podíly pozemků par.č. 2115/3 výměra 570 m2, par.č. 2115/2 výměra 504 m2 vedených 
na LV 1157 ve vlastnictví zemřelé – bude  nutné vyvolat  dodatečné dědické řízení po zemřelé, jelikož 
dle našich informací neměla dědice a par.č. 2114/5 výměra 308 m2 vedený na LV 4263 ve vlastnictví 
majitele za cenu 140,- Kč/m2. V příloze uvádíme popis situace a výpočet předpokládaných nákladů 
výstavbu sítí. 
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje odkoupit pozemky nebo vlastnické podíly v I.etapě: pozemky 
v k.ú. Mor. Krumlov par.č. 2120/2 o výměře 400 m2, par.č. 2120/1 o výměře 963 m2, par.č.  
2119/2 o výměře v 314 m2, par.č. 2119/1 o výměře 1222 m2, par.č. 2118/2 výměra 450 m2

vedených na LV 3285 ve vlastnictví Autoklubu Mor. Krumlov v AČR, U Mostu 589, Mor. 
Krumlov, par.č. 2118/1 o výměře 526 m2 a par.č. 2117/2 o výměře 285 m2 vedených na LV 606 ve 
vlastnictví majitele, ve II. etapě: vlastnický podíl k pozemkům par.č. 2114/4 o celkové výměře 
255 m2, 2117/1 o celkové výměře 644 m2 vedených na LV 1282, podíl majitelky a  par.č. 2114/5 
výměra 308 m2 vedený na LV 4263 ve vlastnictví majitele za cenu 140,- Kč/m2 a pověřuje 
starostu podpisem kupních smluv.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 – BLAHA Josef Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK 
Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., Ing., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef 

Proti: 0  

Zdrželi se: 0

b) Bezúplatný převod pozemků - žádost Jihomoravského kraje

Starosta - Na základě žádosti Jihomoravského kraje, Žerotínovo nám. 3/5, Brno, který žádá o 
bezúplatný převod pozemků par.č. 474/35 – ost. plocha o výměře 14 m2, par.č. 477/56 – ost. plocha o 
výměře 3 m2 a par.č. 487/13 – ost. plocha o výměře 30 m2 ve vlastnictví Města Moravský Krumlov 
vedených na LV 10001 pro k.ú. Polánka u Moravského Krumlova z důvodu, že se na nich nachází 
silnice II/152 a III/15250  v jejich vlastnictví. Rada města doporučuje zastupitelstvu města bezúplatně 
převést tyto pozemky a uzavřít s JMK darovací smlouvu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje bezúplatný převod pozemků par.č. 474/35 – ost. plocha o výměře 
14 m2,, par.č. 477/56 – ost. plocha o výměře 3 m2 a par.č. 487/13 – ost. plocha o výměře 30 m2 ve 
vlastnictví Města Moravský Krumlov vedených na LV 10001 pro k.ú. Polánka u Moravského 
Krumlova do vlastnictví Jihomoravského kraje, Žerotínovo nám. 3/5, Brno a uzavření darovací 
smlouvy v předloženém znění a převod majetku z evidence SMM do evidence majetku města a 
pověřuje starostu podpisem darovací smlouvy .

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 – BLAHA Josef Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK 
Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., Ing., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef 

Proti: 0, Zdrželi se: 0
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c) směna pozemků s OSP Mor. Krumlov, spol. s r.o.

Starosta - Rada města na své 24. schůzi a následně i zastupitelstvo města na 13. zasedání projednávalo 
možnou směnu nově vzniklých pozemků města dle GP č. 2414-11/2012 par. č. 1137/99 o výměře 225 
m2, par.č. 1014/2 o výměře 87 m2 a par.č. 994/2 o výměře 89 m2 za pozemky par.č. 1619 o výměře 232 
m2 a par.č. 1620 o výměře 230 m2 ve vlastnictví OSP Moravský Krumlov, spol. s r.o.. Nebylo 
schváleno  žádné usnesení a SMM byla pověřena zadat vypracování znaleckého posudku, který stanoví 
cenu obvyklou pozemků města i pozemků OSP. Znalecký posudek OC 11/2012, který vypracoval Ing. 
Krajíček, stanovil cenu všech pozemků ke směně, byl projednán s ředitelem společnosti Ing. 
Kocandou. Zástupce OSP navrhuje směnit pozemky OSP oceněné na 290 140,- Kč za nově vzniklý 
pozemek  par.č. 1014/2 o výměře 87 m2, který vznikl oddělením dle GP z pozemku par.č. 1014 a za 
pozemek par.č. 994/2 o výměře 89 m2 za cenu obvyklou zjištěnou tímto znaleckým posudkem ve výši 
18 820,- Kč  s doplatkem ceny 271 320,- Kč, což představuje 628.-Kč/m2. O nově vzniklý pozemek 
par.č. 1137/99 o výměře 225 m2, který vznikl oddělením z pozemku  par.č. 1137/1 a plní funkci vjezdu 
do jejich areálu nemají zájem z důvodu vysoké ceny určené znaleckým posudkem ve výši 628,- Kč/m2. 
Rada města doporučuje zastupitelstvu města z důvodu narovnání vztahů a předpokládanému prodeji 
domu č.p. 474 a 475 na pozemcích OSP schválit směnu nově vzniklého pozemku dle geomet. plánu č. 
2414-11/2012 par.č. 1014/2 o výměře 87 m2 z par.č. 1014 a pozemku par.č. 994/2 o výměře 89 m2  
v k.ú. Mor. Krumlov vedené na LV 10001 za pozemky par.č. 1619 o výměře 232 m2 a par.č. 1620 m2

o výměře 230m2 vedené na LV 4274 s doplatkem ceny městem ve výši 271 320,- Kč s f. OSP 
Moravský Krumlov, spol. s r.o., Okružní 394, Mor. Krumlov, IČ: 29262593. Ing. Kocanda – nebudu 
hlasovat pro podjatost. Dále vysvětluje směnu pozemků. Pan Vybíral – když jsme před 2 rokama 
prodávali pozemky pod panelákama lidem za 110,- Kč, ty chceš tady 500,- Kč. K těm pozemkům 
přišels jak slepej k houslím. Chceš po nás 500,- Kč, všude kupujete pozemky za 300,- Kč. Ing. 
Kocanda – pane Vybíral, kdybychom jsme to prodávali v jiné době, ta cena by byla jiná. Řeším to 
korektně, myslím, že jsem Vám to vysvětlil. Pokud to nepřijmete, je to Váš problém. Myslím, že je to 
z naší strany velmi korektní. Mohlo by to být postaveno také úplně jinak. Jsou tu jiný vlastníci 
pozemků, kteří s městem jednají úplně jinak. Moc se nám to nevyplácí, že město je zainteresované, ale 
tak to bohužel je. Pan Vybíral – město nabízí 300,- Kč lidem. Ing. Blaha – bylo tu zmíněno korektní 
jednání. Vrátím se k předchozímu zastupitelstvu, kdy Ing. Kocanda prohlásil, že rád bych se zmínil, že 
se jedná o výměnu původních pozemků a bylo tady řečeno, že je podán vklad do katastru nemovitostí, 
jedná se o firmu OSP Mor. Krumlov, s.r.o.. Vklad tam asi podán nebyl, protože žádná změna tam není 
a dnes je firma správně napsaná. Nahlížel jsem také do toho oceňování, do znaleckého posudku a 
bohužel je tam nejvyšší částka těch 30,- Kč/1 m2, zase se jedná o Váš pozemek. Ale na druhou stranu 
tam není určitě přes deset pozemků, které prodalo město pod bytovýma domama, které se prodali za 
100-110,- Kč. Ten znalecký posudek zase takovou váhu nemá, pokud pan Krajíček třeba neřekne, proč 
tam zahrnul inzerované pozemky a nezahrnul tyto pozemky, které se prodávají za 110 Kč. Starosta –
pánové, nerozumím jedné věci. Ing. Krajíček vyhotoví znalecký posudek, stanoví cenu za 628,- Kč, je 
tu návrh…z toho znaleckého posudku to sníží na 500,- Kč a vy tu vykládáte něco o morálce. Ing. 
Blaha – já jsem si s tím nezačal. Ing. Kocanda – já se omlouvám, myslím, že to není potřeba ani 
jednomu z nás. Jestli jsem řekl minule, že to půjde na katastr, tak se omlouvám, vloženo to nebylo, 
z tohoto důvodu, že město to nezastavělo. Ing. Blaha – ten vklad tam nebyl ani zadán. Ing. Kocanda
– ano, nebyl tam zadán, omlouvám se za to, myslel jsem, že byl. A co se týká tady toho posudku. Ten 
pozemek nerad aktivizuju, jen si myslím, že doopravdy, ta cena jakým způsobem je stanovena, tak si 
myslím, že ta cena není reálná z mého pohledu, jak se pohybuji v tomto okolí a vím, jak ty ceny 
vychází. Proto mě překvapila ta cena u toho vjezdu. Na rovinu říkám, nechte ať to město si pozemky u 
vjezdů nechá a ať se o ně řádně stará, o ně zájem samozřejmě nemusím mít, budu jen chtít, aby mi je 
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město udržovalo, tak jak to bylo doteďka. Sám jsem prosazoval prodej bytovek, teď by mi přišlo 
nekorektní ty pozemky neprodat. Obchod by měl být takový, aby obě strany byly spokojené. Mohu dát 
gesto (zdarma), Vám by se to pane Blaha líbilo, ale já zaměstnávám 70 lidí, jsme jedna z mála firem, 
které tu ještě zůstávají, platíme daně (jen 1 mil. Kč na daních městu). Když jsem vstupoval do ZM, 
řekl jsem o mém vztahu, jakým způsobem to mám nastavené, že chci fungovat korektně, otevřeně. Vy 
jste tu bohužel nebyl, takže …říkám to znovu, já s tím problém nemám a přistupuji k tomu čelem a 
nemám problém s tím, abych městu vyšel vstříc ale nemůžu vyjít Vašim představám vpřed. Ing. Blaha
– tady nepadají žádné invektivy, já po Vás nechci, aby jste to prodával za částku 100,- Kč/1 m2 nebo 
zadarmo, to v žádném případě. Ale za mě osobně je to 100,- a 625,- nebo i těch 500,- Kč částka 
vysoká. Souhlasili jsme zde se „slevou“ s částkou na 400,- Kč a mě se to zdá vysoké. Ing. Lang – sice 
chápu, co tu pan Blaha říká, ale pořád nemůžeme porovnávat něco z historického hlediska. Domy, 
pozemky pod bytovýma domama, pod panelákama lidově, to patřilo státu, došlo ke změně režimu a 
převádělo se to bezúplatným převodem na město. To byl dar městu. Cena je neporovnatelná s tržním 
prostředím. Dnes po 10-15 letech nemůžeme argumentovat jinými cenami, je jiná doba. Je to v našem 
zájmu. Když se budeme takto napadat, tak pan Kocanda z toho vycouvá.    

Starosta – teď tu máme protinávrh, snižujeme cenu. 
Proti návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje směnu nově vzniklého pozemku dle geomet. plánu č. 2414-
11/2012 par.č. 1014/2 o výměře 87 m2 z par.č. 1014 a pozemku par.č. 994/2 o výměře 89 m2  v k.ú. 
Mor. Krumlov vedené na LV 10001 za pozemky par.č. 1619 o výměře 232 m2 a par.č. 1620 m2 o 
výměře 230m2 vedené na LV 4274 s doplatkem ceny městem ve výši 212.180,- Kč s f. OSP 
Moravský Krumlov, spol. s r.o., Okružní 394, Mor. Krumlov, IČ: 29262593 a převod majetku 
z evidence SMM do evidence majetku města a pověřuje starostu podpisem kupní smlouvy.

Přestávka 17.55-18.05 hod.  

Ing. Kocanda – nehlasuje pro případnou podjatost. 
Hlasování: odsouhlaseno

Pro: 14 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, 
Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA 
Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
Ing., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr.

Proti: 1 - VYBÍRAL Josef 

Zdrželi se: 1 - BLAHA Josef Ing.

Návrat k bodu 22.

d) Kupní smlouva mezi městem a OSP, spol. s r.o., Mor. Krumlov

Starosta - Firma OSP, spol. s r.o. požádala o uzavření řádné kupní smlouvy  na nově vzniklé pozemky 
parč. 1330/2 o výměře 272 m2 a par.č. 1330/3 o výměře 272 m2 vzniklé dle geomet. plánu č. 2067-
23/2007 na základě uzavřené Smlouvy o budoucí kupní smlouvě. SMM nechala vypracovat řádnou 
kupní smlouvu a její znění zaslala kupujícímu fy. OSP, spol. s r.o. k odsouhlasení. Kupující strana se 
zněním nesouhlasila a požadovala změnu  podmínek uvedených ve smlouvě, s ohledem ke změnám, ke 
kterým došlo na trhu s byty. Rada města na své 31. schůzi konané dne 4.6.2012 projednala důvody 
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vedoucí ke změně podmínek Smlouvy o budoucí kupní smlouvě projednaných usnesením č. 1/14 na 
24. zasedání zastupitelstva města dne 15.12.2008 na prodej pozemků p.č. 1330/2 a 1330/3 v k.ú. 
Moravský Krumlov pro výstavbu bytového domu na ulici Husova uzavřené s fy. OSP, spol. s.r.o. 
Moravský Krumlov a akceptovala je. Na 33. schůzi dne 11.7.2012 projednala znění upravené kupní 
smlouvy a doporučuje zastupitelstvu města schválit uzavření kupní smlouvy v předloženém znění. 
Ing. Kocanda – nebudu hlasovat pro případnou podjatost. K té smlouvě chci říct, byla uzavřena v roce 
2008 v situaci, kdy byla ekonomická situace úplně jiná. Předpokládali jsme, že stavební povolení 
budeme mít dřív, bohužel se nám to nepodařilo, majitelé sousedního pozemku se odvolali. Lhůta se 
protáhla. Situace v roce 2012 je jiná, než-li jsme souhlasili s podmínkami v roce 2008, přestože 
podmínky byly řešeny dodatečně, až na zastupitelstvu. Nebyly to vysoutěžené podmínky. Žádáme 
zpětně o přehodnocení soutěžních podmínek, tak jak se soutěžili, cenu jsme zaplatili, město finanční 
prostředky má už na účtu, jak první splátku tak i druhou splátku a hlavní problém, který je s tím, že 
v původní smlouvě byla povinnost schvalovat ten projekt do dvou let od podpisu Kupní smlouvy, což 
teď nemohu zaručit. Vzhledem k této podmínce nejsem schopen získat na tento projekt financování od 
banky. Je to z toho důvodu, že potřebujeme pozemek zastavit, abychom to mohli profinancovat, vložit 
zástavní právo. Nevíme, jaký bude zájem o ty byty, jakým způsobem se trh s byty v M.K. posune. 
Město prodává svoje byty a to také pohne s cenou. Je tam jistota toho, že předkupní právo má město 
Moravský Krumlov, aby se s tím nedalo spekulovat. Zájmem je postavit co nejdříve. Proinvestovali 
jsme spousta peněz (do projektu, přípravných akcí,…). Motivace je postavit, co nejdřív. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje uzavření řádné Kupní smlouvy a smlouvy o zřízení předkupního 
práva  na prodej  pozemků p.č. 1330/2 a 1330/3 v k.ú. Moravský Krumlov tak, jak jsou uvedeny 
v GP č. 2067-23/2007 vyhotoveném Ing. P. Pexou dne 29.1.2007 a vznikly oddělením z pozemku 
par.č. 1330 vedeném na LV 10001 pro k.ú. Mor. Krumlov s fy. OSP, spol. s r.o., Okružní 394, 
Mor. Krumlov IČ:44026421 v předloženém znění a převod majetku z evidence SMM do evidence 
majetku města a pověřuje starostu podpisem kupní smlouvy. 

Ing. Kocanda – nehlasuje pro případnou podjatost. 
Hlasování: odsouhlaseno

Pro: 13 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, 
Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav Ing.,  PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, 
Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., Ing., ŠKARKOVÁ Taťána, 
Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr.

Proti: 2 - BLAHA Josef Ing., VYBÍRAL Josef  

Zdrželi se: 1 - POLÁCHOVÁ Kamila

e) žadatel

Starosta - Majitelé pozemku par.č. 1710/75 vedeného na LV 3105 v k.ú. Mor. Krumlov zastoupeni 
žadatelem požádali o narovnání majetkoprávních vztahů k tomuto pozemku z důvodu, že se na jeho 
části nachází místní komunikace. Rada města uložila SMM projednat s vlastníky pozemku p.č. 
1710/75 převod části pozemku do majetku města za podmínky jeho bezúplatného převodu s tím, že 
veškeré náklady s převodem spojené uhradí město. K tomu návrhu rady města  předal dne 9.7.2012  
žadatel na SMM písemný nesouhlas vlastníků - viz příloha. Toto stanovisko jsme předložili 
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k projednání na 33.schůzi RM a rada města po jeho projednání doporučuje zastupitelstvu města 
neschválit úplatný převod. Pro případné odkoupení části pozemku by bylo nutné vypracovat 
oddělovací GP, celkové náklady spojené s převodem představují cca 9 000.-Kč. Místostarosta –
nezazněl požadavek, kolik by za ten pozemek chtěli. Pan Kabelka – předpokládá se, že ta cena se 
bude odvíjet od znaleckého posudku, cen od vjezdů do těch domů, kolem 103,- Kč/1m2. Ing. Mokrý –
domnívám se, že když někdo něco vlastní a někdo si na tom udělal veřejnou komunikaci, takže to 
narovná. Stát také narovnává komunikace, které vedou po soukromých pozemcích. Obce dostaly od 
státu komunikace, jde o komunikaci účelově zřízenou kolem domů, vybudovanou dávno, když stavěli 
atomáci. Není možné to řešit jiným způsobem, než ji kousek odkoupit. Mgr. Škarková – na schůzi 
jsme o ceně nemluvili, šlo nám zatím o narovnání samotného faktu. Pan Procházka – nejdříve zjistit 
cenu, odložit. Pan Kabelka – případů je několik, několik desítek. Tyto problémy nastanou všude. 
Počítejte s tím, že náklady na narovnání těchto vztahů budou obrovské. Není to jeden případ. 
Například ulice – Tiskárenská, kolem Plachých,….v době, kdy se jednalo s atomkou o převodu těchto 
pozemků na město, tak vlastně dva domy předtím předali městu, to samé tu komunikaci jako takovou, 
oddělili z toho geometrákem pozemky pod stavbami a kolem staveb. Nejsem si jist, zda tyto 
komunikace stavělo tehdy město či atomka v rámci výstavby bytů. Skutečně dojde k tomu, že budeme 
muset narovnávat tyto vztahy, jak na silnicích, tak na chodnících. Mgr. Škarková – nechte to na těch 
vlastnících, ať mají sami šanci se rozhodnout. Mgr. Košíček – pokud hrozí takové riziko, o takových 
pozemcích bychom měli vědět a rozhodnout se – jaké pozemky jsou pro to město opravdu nutné. Být 
s nějakým výhledem 4-5 let připraveni. Označit pozemky, které nejsou zase pro město strategické. 
Mgr. Škarková – každá žádost bude individuální a bude se projednávat sama za sebe. Ing. Kocanda
– odložil bych to, nechal bych předložit návrh současných vlastníků a pak bych se k tomu vrátil. 
Postupovat individuálně. Mgr. Košíček – nedostat se do kleští, že jsme někomu prodali kus silnice za 
200,- Kč a po někom budeme chtít třeba 50,- Kč a bude z toho problém. Pan Kabelka – neřeknou nic 
jiného než, že chtějí cenu dle znaleckého posudku. 

Protinávrh usnesení:
Zastupitelstvo města odkládá záměr úplatného odkoupení části pozemku p.č. 1710/75 v k.ú. 
Moravský Krumlov o výměře cca 100 m2 vedeného na LV 3105 od vlastníků uvedených na tomto 
LV.

Mgr. Škarková – nehlasovala pro případnou podjatost. 
Hlasování: odsouhlaseno

Pro: 16 – BLAHA Josef Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK 
Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

Zdrželi se: 0
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g) žadatel

Starosta - žadatel žádá o prodej pozemku par.č. 39/1 o výměře 405 m2 v k.ú. Polánka u Mor. 
Krumlov vedeného na LV 10001. Rada města doporučila zastupitelstvu města prodat tento pozemek 
po předložení znaleckého posudku. Znalecký posudek č. 1249-67/2012, který vyhotovila Ing. 
Kocábová stanovila cenu pozemku ve výši 10.935,- Kč.

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku par.č. 39/1 o výměře 405 m2 v k.ú. Polánka u 
Mor. Krumlov vedeného na LV 10001 za cenu 10.935,- Kč žadateli a převod  majetku z evidence 
SMM do evidence majetku města a pověřuje starostu podpisem kupní smlouvy.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 – BLAHA Josef Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK 
Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., Ing., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef 

Proti: 0  

Zdrželi se: 0

2.  Investiční akce ,,Komunikace  V Domcích‘‘.

Starosta - V plánu investičních akcí města je vybudování nové komunikace v ulici V Domcích v 
Rakšicích. Na tuto stavbu je vypracovaná dokumentace pro stavební povolení a provedení stavby, 
která uvažuje se snížením nivelety nové komunikace. S tím souvisí přeložení potrubí STL plynu 
(uložení do normové hloubky) a přeložku vodovodního řádu v délce 40 m. Tyto přeložky budou 
povolovány samostatným územním a stavebním řízením. V současné době je zadáno na základě 
vyjádření správců jednotlivých sítí zpracování dokumentace přeložek plynu a vody na tuto akci. JMP 
vydá kladné vyjádření k dokumentaci pro stavební povolení pouze za předpokladu uzavření Smlouvy o 
budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a souhlasu se zřízením stavby (SBSZVB), kterou 
schválila rada města dne 11.7. a Smlouvy o zajištění přeložky plynárenského zařízení a úhradě nákladů 
s ní souvisejících (SZPPZ), které v přílohách přikládáme. Z tohoto důvodu rada města doporučuje 
zastupitelstvu města tuto smlouvyu pokud chceme tuto akci realizovat, schválit k podpisu. 
Harmonogram příprav investiční akce:
Podpis smlouvy s JMP (SBSZVB) 20.7.2012 schválení RM 11.7.2012
Podpis smlouvy s JMP 10.8.2012 schválení ZM 31.7.2012
Podání žádosti o stavební povolení 20.8.2012
Vydání stavebního povolení 30.11.2012
Výběrové řízení na dodavatele stavby 28.2.2013
Realizace stavby 1.4.-31.5.2013
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje uzavření Smlouvy o zajištění přeložky plynárenského zařízení a 
úhradě nákladů s ní souvisejících na stavbu nazvanou ,,Moravský Krumlov – Rakšice, ul. V 
Domcích II. část‘‘ v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 – BLAHA Josef Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK 
Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., Ing., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef 

Proti: 0  

Zdrželi se: 0

3. Prodej domu č.p. 49

Starosta - Jašovi s.r.o., Slunečná 550, Mor. Krumlov zastoupeni jednatelem společnosti požádali na 
základě zveřejněného záměru o prodeje domu č.p. 49 včetně pozemku par.č. 280/1 za uvedenou cenu 
4 800 000,- Kč. Jeho žádost byla předložena k projednání na 15. zasedání zastupitelstva města a 
zastupitelstvo neučinilo žádné usnesení. Jašovi s.r.o. podali novou žádost, ve které navyšují svoji 
nabídku kupní ceny na částku 4 850 000,- Kč a opětovně žádají o zvážení jejich nabídky s tím, že je 
jejich nabídka dostatečná k tomu, aby byla jejich žádost kladně vyřízená a rada města doporučila 
zastupitelstvu města prodej domu č.p. 49 včetně pozemku schválit.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje prodej domu č.p. 49 včetně pozemku 280/1 o výměře 250 m2 vše 
vedené na LV 10001 pro k.ú. Mor. Krumlov společnosti Jašovi, s.r.o., Slunečná 550, Mor. 
Krumlov za cenu 4 850 000,- Kč a převod majetku z evidence SMM do evidence majetku města a 
pověřuje starostu podpisem kupní smlouvy.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 14 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ 
Marie, PharmDr., Ing., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr. 

Proti: 0  

Zdrželi se: 3 - BLAHA Josef Ing., VYBÍRAL Josef, POLÁCHOVÁ Kamila

25. KORESPONDENCE – předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ

a) Opětovné projednání žádosti – předkládá Jaša Jiří, Jašovi s.r.o., Slunečná 550, 672 01 
Moravský Krumlov, již projednáno – viz. bod č. 24 SMM.
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26. RŮZNÉ - předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ

a) Zápis z jednání Redakční rady ze dne 04.06., 02.07.2012 – předkládá Mgr. Květoslava 
Kotková – dodatečný materiál. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města bere na vědomí Zápis z jednání Redakční rady ze dne 04.06.2012.

Zastupitelstvo města bere na vědomí Zápis z jednání Redakční rady ze dne 02.07.2012. 

27. DISKUZE

Ing. Blaha – měl bych prosbu, zápis ze ZM – zda by to nešlo dělat líp, dřív dodané. Ani jedno 
nechodí v souladu se zákonem. Chápu, že to bude na sekretariátě k nahlédnutí, ale zda by to nešlo 
zasílat dřív. Pan Procházka – chci se zeptat, jak jsme na tom se zveřejňováním výběrových řízení. 
Nevím, zda to bylo na ZM či na RM – pan tajemník dostal úkol, aby to už nějakým způsobem začalo 
fungovat. A stále nic. Zveřejnit – co proběhlo, jak proběhlo. Třeba aby to začalo fungovat už od září.
Pí. Poláchová – dostalo se ke mně několik stížností na snížení provozní doby v Městské knihovně. 
Chci se zeptat, zda by nešly hodiny upravit tak, aby více sloužily veřejnosti. Většina lidí dojíždí. 
Nemusí být třeba otevřeno ráno od 09.00 hodin, jde o službu lidem, podle toho by se měli přizpůsobit 
hodiny lidem. Mgr. Škarková – vzhledem k tomu, co se v knihovně dělo za redukce, buďme rádi, že 
jsou schopni si upravit ty hodiny tak, jak jsou upraveny. To je věc tady RM a tak dále. Pí. Poláchová
– já to nezpochybňuji. Propustil se tam člověk, 2 lidi jsou docela v pohodě, mohli by to stihnout. Mgr. 
Škarková – já nevím, co vy si myslíte, že je pro lidi v pohodě. Je vedoucí knihovny, která je naprosto 
kompetentní si hodiny pro veřejnost uhlídat sama. Pí. Poláchová – jak jí to vyhovuje? Myslím, že je 
tam pro občany. Mgr. Škarková – paní Poláchová, že je tu knihovna pro veřejnost, to tu všichni 
dobře víme. Jde o to, aby se to personálně zvládlo. To si myslím, že byste měla nechat na vedoucí 
knihovny. Starosta – projednáme s ředitelem MěKS. Pí. Kočí – chtěla bych pochválit za…nebo 
s velkým ohlasem se setkaly lavičky, které byly instalovány na zastávkách na náměstí. Chtěla bych 
panu Kabelkovi poděkovat, že to bylo tak rychlé a lidi jsou spokojení, že si mají kde sednout, když 
čekají na autobus. 

Starosta – po administrativním pochybení, abychom nemuseli svolávat mimořádné zastupitelstvo 
kvůli jednomu bodu, dovolím si ještě pokračovat po dohodě se zastupiteli v bodě č. 22.
22. SMLOUVA O DÍLO Č. S3120415 NA AKCI „ZATEPLENÍ OBVODOVÉHO PLÁŠTĚ MŠ 
HUSOVA, MORAVSKÝ KRUMLOV“ A „ZATEPLENÍ OBVODOVÉHO PLÁŠTĚ ZŠ 
KLÁŠTERNÍ, MORAVSKÝ KRUMLOV“ - předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta 
města

Pí. Kočí nehlasuje, zdržela se na přestávce. 

Starosta – RM na své 30. schůzi ze dne 14.05.2012 souhlasila s výsledkem výběrového řízení na tuto 
zakázku a pověřuje starostu podpisem. Rada města to projednala a schválila. V této chvíli bych si 
dovolil navrhnout revokaci usnesení o odložení a následně bych nechal znova hlasovat o usnesením 
zde navrhnutém, protože problém byl v přípravě materiálu. Omlouvám se za tuto administrativní 
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chybu a navrhuji revokaci usnesení a následně hlasování. Souhlasíte s tímto postupem? Zastupitelé –
ano. 

Návrh usnesení : 
Zastupitelstvo města revokuje odložení schválení Smlouvy o dílo č. S3120415 se subjektem 
Hrušecká stavební společnost, s.r.o., U Zbrojnice 588, 691 56 Hrušky v předloženém znění a 
pověřuje starostu města  podpisem této smlouvy.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – BLAHA Josef Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOŠÍČEK 
Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav Ing., 
POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, 
Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., Ing., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef 

Proti: 0  

Zdrželi se: 0

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Moravský Krumlov schvaluje Smlouvu o dílo č. S3120415 se subjektem 
Hrušecká stavební společnost, s.r.o., U Zbrojnice 588, 691 56 Hrušky v předloženém znění a 
pověřuje starostu města podpisem této smlouvy.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 14 – BLAHA Josef Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOŠÍČEK 
Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav Ing.,  
PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ 
Marie, PharmDr., Ing., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr. 

Proti: 0, Zdrželi se: 2 - VYBÍRAL Josef, POLÁCHOVÁ Kamila

Zastupitelstvo města Moravský Krumlov pověřuje Radu města komplexní administrací akcí 
„Zateplení obvodového pláště MŠ Husova Moravský Krumlov“ a „Zateplení obvodového pláště 
ZŠ Klášterní Moravský Krumlov“.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 13 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr., 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav Ing., PROCHÁZKA 
Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
Ing., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr.

Proti: 2 - BLAHA Josef Ing., VYBÍRAL Josef  

Zdrželi se: 1 - POLÁCHOVÁ Kamila
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28. USNESENÍ
Usnesení, které je přílohou zápisu, přednesl(a) : Mgr. KOŠÍČEK Jan

29. ZÁVĚR
Pan starosta ukončil zasedání Zastupitelstva města v 19.40 hodin.

Zapisovatelka :
…………………………………..
            Lucie Vyžrálková

Ověřovatelé zápisu:
…………………………………..
         Ing. Jaroslav Mokrý  

                                                             …………………………………..  
            Marie Štolpová

V Moravském Krumlově, dne 08.08.2012

  ………………………………….. …………………………………..
Mgr. Zdeněk Juránek               Mgr. Tomáš Třetina

místostarosta města Moravský Krumlov                 starosta města Moravský Krumlov 
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